

	<p>Ismailov Anvar Rustamovich, “Ingliz tili leksikologiyasi va stilistikasi” kafedrasi dotsenti.</p> <p>Xasanova Gulruh Xayrullayevna “Ingliz tili tarixi va grammatikasi” kafedrasi dotsent v.b.si, PhD.</p> <p>Buronova Dilnoza Baxodirovna “Ingliz tili tarixi va grammatikasi” kafedrasi o‘qituvchisi</p> <p>Fayzullayeva Munavvar Baxodirovna “Ingliz tili tarixi va grammatikasi” kafedrasi o‘qituvchisi</p> <p>Sharipova Sarvinoz Sayfiddinovna “Ingliz tili tarixi va grammatikasi” kafedrasi o‘qituvchisi</p> <p>Istamova Shoxista Rustamovna “Ingliz tili tarixi va grammatikasi” kafedrasi o‘qituvchisi</p> <p>Исмаилов Анвар Рустамович – доцент кафедры “Лексикологии и стилистики английского языка”</p> <p>Хасанова Гулрух Хайруллаевна – и.о доцент кафедры «История и грамматика английского языка», PhD.</p> <p>Буронова Дильноза Баходировна – преподаватель кафедры «История и грамматика английского языка».</p> <p>Файзуллаева Мунаввар Баходировна – преподаватель кафедры «История и грамматика английского языка».</p> <p>Шарипова Сарвиноз Сайфиддиновна – преподаватель кафедры «История и грамматика английского языка».</p> <p>Истамова Шохиста Рустамовна – преподаватель кафедры «История и грамматика английского языка».</p> <p>Ismailov Anvar Rustamovich, associate professor of the department of “Lexicology and stylistics of the English language”</p> <p>Khasanova Gulrukha Khayrullayevna – Acting Associate Professor of the Department of “English history and grammar,” PhD.</p> <p>Buronova Dilnoza Bakhodirovna – Teacher at the Department of “English history and grammar.”</p> <p>Fayzullayeva Munavvar Bakhodirovna – Teacher at the Department of “English history and grammar.”</p> <p>Sharipova Sarvinoz Sayfiddinovna – Teacher at the Department of “English history and grammar.”</p> <p>Istamova Shokhista Rustamovna – Teacher at the Department of “English history and grammar.”</p>
2. O‘quv adabiyoti nomi:	Amaliy tilshunoslik (Roman-german tillari) / Прикладная лингвистика (Романо-германские языки) / Applied linguistics (Romance-Germanic languages)
3. O‘quv adabiyoti turi:	O‘quv qo‘llanma / Учебное пособие / Educational manual
4. Annotatsiya	Mazkur o‘quv qo‘llanma 60110900 – Xorijiy til va adabiyoti (ingliz

	<p>tili) ta'lim yo'nalishida tahsil olayotgan talabalarga mo'ljallangan bo'lib, "Amaliy tilshunoslik (Roman-german tillari)" fanining birinchi kursda o'tiladigan asosiy mavzularini o'z ichiga oladi. Qo'llanmaning asosiy maqsadi – talabalarda lingvistik bilimlarni amaliy faoliyatga yo'naltirish ko'nikmalarini shakllantirish, fonetika, leksikologiya, grammatika, yozuv va til tarixi kabi yo'nalishlar bo'yicha chuqur bilim berishdir.</p> <p>Qo'llanma 4 asosiy bo'limdan iborat bo'lib: "Tilshunoslik nazariyasi", "Fonetika va fonologiya", "Leksikologiya va leksikografiya", "Grammatika" kabi bo'limlarda 30 dan ortiq mavzular yoritilgan. Har bir mavzudan so'ng ta'riflar, glossariy, savol-javoblar, mashqlar va test topshiriqlari keltirilgan. Bu esa talabalarning mustaqil o'rganishi va o'z bilimlarini baholashi uchun keng imkoniyat yaratadi. O'quv qo'llanma xorijiy til o'qituvchisi bo'lishga intilayotgan talabalarning nazariy va amaliy tilshunoslik kompetensiyalarini mustahkamlashga xizmat qiladi.</p>
Аннотация	<p>Данное учебное пособие предназначено для студентов направления 60110900 – Иностранный язык и литература (английский язык) и охватывает основные темы предмета «Прикладная лингвистика (Романо-германские языки)», преподаваемого на первом курсе. Цель пособия — сформировать у студентов практические навыки применения лингвистических знаний, а также углубить их знания в таких областях, как фонетика, лексикология, грамматика, история письма и языкоznания.</p> <p>Учебник состоит из 4 разделов: «Теория языкоznания», «Фонетика и фонология», «Лексикология и лексикография», «Грамматика». Включает более 30 тем с глоссариями, вопросами для контроля, упражнениями и тестами, что способствует самостоятельному изучению материала и оценке знаний студентов. Пособие направлено на укрепление теоретических и прикладных компетенций будущих преподавателей иностранных языков.</p>
Abstract	<p>This textbook is designed for students of the 60110900 – Foreign Language and Literature (English) program and covers the core topics of the “Applied Linguistics (Romance-Germanic Languages)” course taught in the first year. The main goal of the manual is to equip students with practical skills for applying linguistic theory, and to provide in-depth knowledge in areas such as phonetics, lexicology, grammar, the history of writing, and linguistics.</p> <p>The textbook is structured into four main sections: “Theory of Linguistics,” “Phonetics and Phonology,” “Lexicology and Lexicography,” and “Grammar,” comprising over 30 detailed topics. Each topic includes glossaries, comprehension questions, exercises, and tests, facilitating independent learning and self-assessment. This textbook is a valuable resource for strengthening the theoretical and applied linguistics competence of future foreign language teachers.</p>